
Respostes a la ciutadania d’ERC al Ple de 19-9-2012 
 
 
Registre 9278 
Mª Asunción Vilaseca Fernández 
 
1.- ¿Cuál fue el gasto durante los ejercicios 2008, 2009, 2010 y 2011 
desglosado en consumo de llamadas y datos de telefonía móvil, 
smartphones y tablets, de la alcaldesa y de todos y cada uno de los ediles 
que dispusieron de ese servicio a cargo de los presupuestos municipales 
y con dinero público? 
 
Ejemplo: 
 
Edil 1 / 2008 x euros consumo; x euros terminales / 2009 euros consumo; 
x euros terminales / 2010 x euros consumo; x euros terminales / 2011 x 
euros consumo; x euros terminales. 
 
Edil 2/ 2008 x euros consumo; x euros terminales / 2009 euros consumo; x 
euros terminales / 2010 x euros consumo; x euros terminales / 2011 x 
euros consumo; x euros terminales. 
 
(...) Hasta completar el total de miembros de la corporación con derecho 
al servicio de telefonía móvil con cargo a fondos públicos. 
 
2.- ¿Cuál o cuáles han sido los procedimientos de contratación 
(contratación directa mediante decreto de alcaldía, procedimiento 
negociado, concurso público...) de operador de telefonía móvil en función 
del volumen de gasto? 
 

Bé, per part d’Esquerra l’únic que puc dir és que jo en el seu moment vaig 
renunciar en l’anterior mandat al telèfon que em va oferir l’Ajuntament 
d’Esplugues i que en aquest mandat sí que el vaig acceptar, però que malgrat 
tot no l’he fet servir, potser una setmana o quinze dies. Entenc que evidentment 
em puc pagar tranquil·lament el mòbil amb el sou que ja em paga el propi 
ajuntament.  

D’altra banda el que sí que volia dir és que espero que el Grup Socialista 
contesti, perquè jo crec que d’alguna forma ells sí que tenen dades sobre tot 
això, i si ells no contesten el que sí que farem nosaltres és preguntar-ho per 
altres vies, perquè al cap i a la fi entenem que la despesa pública ha de ser 
absolutament transparent, i entenem que s’hauria de fer públic doncs allò que 
ens gastem nosaltres en serveis que d’alguna forma ens està donant 
l’ajuntament.” 

 

 



Rèplica a la resposta donada pel PSC a la pregunta ciudadana: 

El senyor Figueras diu: 

“No, és que jo, si vol que li sigui sincer, quan vaig acabar de prendre la decisió 
de renunciar al mòbil, precisament la darrera blackberry que em van facilitar, és 
quan a resultes que a un regidor, em sembla que del Partit Popular, doncs 
vostès li van fer saber que gastava massa. A partir d’aquí, jo ja tenia prous..., 
sí, sí això va sortir..., sí, escolti’m, això estarà segurament en un acta d’un ple, i 
no sé si se’n recordaran, però vull dir, a partir d’aquí és allò que dius, la reflexió 
és aquesta, no?, vull dir, a veure, qui té les eines realment de control de tot el 
que passa en aquest ajuntament i qui pot utilitzar-ho desprès contra uns o 
contra els altres. Davant del dubte, jo ja dic, jo amb el meu mòbil en tinc prou i 
de sobres, i si costa més trucar-me a mi que no pas doncs per exemple a la 
senyora Haro doncs ho lamento, però al cap i a la fi jo crec que, en aquest 
sentit, el que no podem fer tampoc és amagar informació. Si hi ha una despesa 
doncs aquesta despesa jo crec que està, com el senyor Giner ens va demostrar 
en una sessió plenària, doncs està perfectament controlada. I aleshores entenc 
que no ens hauria de fer cap por ni cap vergonya expressar-la. Vull dir, hi hagut 
aquesta despesa, doncs la hi ha hagut i no passa res, que és el que jo trobo a 
faltar justament en la resposta que ens ha fet enviar el senyor Giner via correu 
electrònic. Vull dir que veig que la resposta és una esquivada absolutament a 
donar resposta, i crec que com a ajuntaments, com a institucions, hem de mirar 
de ser transparents el màxim possible.” 

 

Registre 9448 
Mª Asunción Vilaseca Fernández 
 
1.- ¿Me pueden facilitar información detallada sobre las posibles 
incompatibilidades de los 21 miembros de la corporación local de 
Esplugues de Llobregat por razón de percepción de retribuciones de 
otras administracions públicas, pertenecer a consejos de administración 
de empresas y/o sociedades con percepción de retribuciones y/o dietas e 
indemnizaciones por asistencia a miembros colegiados de las mismas, y 
de posibles miembros del pleno que sean administradores de empresas 
y/o sociedades? 
 
2.- ¿Me pueden facilitar información detallada de las resoluciones de 
aprobación de compatibilidad de cada uno de los posibles casos? 
 
3.- ¿Me pueden facilitar información detallada de las posibles situaciones 
de excedencia de plazas en la administración pública y de empresas y/o 
sociedades por incompatibilidad con el cargo de concejal electo a la 
corporación local de Esplugues de Llobregat, así como la tramitación de 
las excedencias de cada uno de los posibles casos? 



 

Jo crec que si els 21 regidors i regidores d’aquest ajuntament precisament 
estem exercint el nostre càrrec com a regidors i regidores és precisament 
perquè no devem tenir cap tipus d’incompatibilitat o amb les nostres feines o 
justament doncs per estar també treballant per a altres societats o 
administracions públiques. En aquest sentit crec que qui s’encarrega de tot 
això, precisament, és el mateix secretari, que d’alguna forma és la persona que 
s’encarrega de què això sigui així.” 

 
Registre 9449 
Mª Asunción Vilaseca Fernández 
 
1.- ¿Cuál fue el gasto durante los ejercicios 2007, 2008, 2009, 2010 y 2011 
de la alcaldesa y del primer teniente de alcalde a cargo de los 
presupuestos municipales y con dinero público en viajes nacionales y al 
extranjero, desglosado por cada uno de los dos ediles? 
 
 
2.- ¿Cuáles fueron los objetivos de dichos viajes y su grado de 
cumplimiento expresado en términos de aplicación a nuestro municipio? 
 

En aquest sentit, esperem que sigui el govern qui respongui.” 

 


